
MIQUEL BADIA 

1 institut d'Argentona 

ACTUALITAT 

g - f r ^ ^ T J I setembre de 1995 
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J^^^^Tf •"' que aculi els 

alumnes d'Argentona, Dosrius i 

Òrrius. 

El curs 95-96, l'IES Argen

tona compta amb un centenar 

d'alumnes de 3r d'ESO, que hi 

accedeixen a partir del desapare

gut 8è de primària. S'enceta amb 

sis mòduls prefabricats que, mal

grat les aparences, acullen aules, 

un petit laboratori, aula d'infor

màtica, despatxos i la sala de 

professorat. Aquell curs hi treba

llen només 10 professors i un 

conserge. 

El curs 96-97 els alumnes de 

dotze anys ja no fan 7è de primà

ria sinó que s'incorporen a l'insti

tut a fer Ir d'ESO. Entra una 

nova promoció de 3r d'ESO 

procedent del 8è de primària i 

els alumnes que van entrar el 

curs anterior promocionen a 4t 

d'ESO. Amb el curs, apareixen 

quatre nous mòduls i el professo

rat es multiplica gairebé per tres. 

A més del conserge, l'institut ja té 

una auxiliar administrativa. 

El curs 97-98 desapareix per a 

sempre el cicle superior de primà

ria i a l'institut ja s'hi cursen els 

dos cicles d'ESO complets: Ir, 2n, 

3r i 4t. Amb el Ir de Batxillerat el 

centre estrena nova etapa. Més 

mòduls i més professorat fan créi

xer la família. 

Els cursos 98-99 i 99-00 a 

l'institut ja s'hi cursa tota l'ESO, i 

tot el Batxillerat (Ir i 2n). S'arriba 

als 16 mòduls prefabricats. Hi 

estudien més de 500 alumnes. El 

professorat passa de la cinquante

na. El personal no docent el for

men dos conser

ges i dues admi

nistratives. 

Des dels inicis 

es treballa per tal 

de tenir l'edifici 

definitiu el més 

aviat possible. Per 

això es recupera 

l'antiga comissió 

creada per acon

seguir un institut 

a la vila d'Argen

tona. S'incorpo

ren representants 

de tots els grups 

polítics de l'Ajun

tament a la co

missió. Pares i 

mares, polítics i la direcció del 

centre actuen amb el mateix 

objectiu. Reunions periòdiques 

serveixen per a fer un seguiment 

de la feina i proposar noves 

actuacions. 

Aquests esforços donen el seu 

fruit i es van superant tots els 

esculls: la requalificació del solar 

de zona verda a zona de serveis, la 

cessió del terreny del MOPU a la 

Generalitat i l'assignació per part 

del Departament d'Ensenyament 

d'un pressupost per a fer el pro

jecte de la nova instal·lació. S'a

consegueix, fins i tot, passar 

davant de dos instituts de la 

comarca que fa més anys que 

existeixen i que també estan en 

mòduls prefabricats. 

El maig de 1999 se celebra 

l'acte de col·locació de la primera 

pedra. El juny del mateix any 

comencen les obres i, 15 mesos 

més tard, el setembre del 2000 

comença el curs a les noves ins

tal·lacions.-

La curta vida de l'institut està 

plena d'anècdotes i de dificultats 

superades amb l'esforç d'una 

comunitat que treballa amb uns 

mateixos objectius. Comença una 

nova etapa d'aquesta vida. Amb 

les noves ins

tal·lacions la si

tuació es norma

litza i l'alumnat 

El nou institut, pocs 

dies abans de començar 

el curs, encara en obres. 

unes mancances 

que ja són història 

trobarà aquest 

curs un seguit de 

nous espais: la 

biblioteca, un 

gimnàs, tres la

boratoris, aules 

d ' in formàt ica , 

tallers,... Però si 

tot això és im

portant, ho és molt més la tasca 

de l'equip humà que treballa a 

l'institut i per l'institut. La feina 

del professorat i la col·laboració 

de pares i mares i de l'administra

ció local han suplert durant cinc 

anys unes mancances que ja són 

història. 

La feina del professorat 

i la col·laboració de pares 

i mares i de l'administració local 

han suplert durant cinc anys 
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